
 

Vasta Kooli hoolekogu  

koosoleku protokoll 

 

 

Vastal              5. detsember 2023 

 

Koosolekust võtsid osa hoolekogu liikmed Krista Leppik, Liisi Vimberg, Egle Järvepere, 

Ainar Sepnik ja Pille Kajar. 

Koosolekule oli kutsutud Vasta Kooli direktor Silva Kiili. Teda asendas õppejuht Berit Tein.  

Puudusid Tiina Rikkolas, Raivo Heinmets, Kea Preis, Kristo Saaremägi. 

 

Päevakord: 

 

1. Tagasivaade eelmise koosoleku otsustele 

2. Ülevaade esimesest trimestrist 

3. Kooli põhimääruse muutmine  

4. Osalemisest valla jõululaadal  

5. Info 

 

 

1. Tagasivaade eelmise koosoleku otsustele 

Pille Kajar andis ülevaate eelmise koosoleku otsuste täitmisest ja tulemustest.  

 

Otsustati: informatsioon võeti teadmiseks. 

 

 

2.  Ülevaade esimesest trimestrist 

Berit Tein: andis ülevaate esimesest trimestrist, mis lõppes 1.detsembril. Kuni 

15.detsembrini on võimalik veel järgi vastata, kui ainetes esineb võlgnevusi. Võlgnevustega 

lapsi on 3-4. Ainult neljad ja viied ning eeskujulik käitumine on 55 õpilasel. Kokku on kooli 

nimekirjas 87 last.  

Uued õpetajad on hästi kohanenud. Algklasside õpetaja on väga lastekeskne ja positiivne, 

lapsed on ta hästi omaks võtnud. Samuti on eesti keele asendusõpetaja saavutanud 

õpilastega hea kontakti. 

Riikliku asendusõpetaja süsteemi peale oleme mõelnud aga käesoleval ajal üritame oma 

kandist leida tugeva taustaga inimesi. Noored kooli projektiga me ise seotud ei ole.  

 

Ainar Sepnik tegi ettepaneku, et ka lapsevanemad võiks asendada puuduvat õpetajat ning 

andis nõusoleku vajadusel anda liikumisõpetuse tundi.  

 

Otsustati: informatsioon võeti teadmiseks.  

 

 

3. Kooli põhimääruse muutmine seoses kooli nime muutmisega  

Berit Tein tutvustas kooli põhimääruse muutmise eelnõu. Ettepanek on muuta kooli nimi 

Vasta Mõisakooliks. Kool on saanud ka Eesti Mõisate Ühenduse tunnustuse „Parim mõis 

koolis“ Nime muutmisega tugevdame kooli identiteeti mõisakoolina, kes me ka tegelikult 



oleme. Nime muutmisega ei kaasne vajadust uue koolitusloa järele. Kui nimi muutub, on 

kindlasti vaja ka kooli silti, vahetub sümboolika.  

 

Krista Leppik lisas, et kooli õpilaskogu on nime muutmise heaks kiitnud.  

Otsustati: kiita heaks kooli põhimääruse muutmine, millega muudetakse kooli nime ja 

uuendatakse kontaktandmed.  

 

 

4. Osalemisest valla jõululaadal 

Pille Kajar informeeris, et valla jõululaat jääb osalejate vähesuse tõttu ära.  

Krista Leppik lisas, et kooli jõululaat toimub 11.detsembril. See on põhiliset õpilastele 

suunatud. Valla jõululaadaks tehtud ettevalmistused on sisendiks järgmisel aastal õpilaste 

minifirmale.  

 

Otsustati: Info võeti teadmiseks.  

 

5. Info. 

Vana disainiga koolivormid võib soovi korral võb kooli tuua.  

Ainar Sepnik tundis huvi, miks kooli mudilaskoor ei esitanud Laulu- ja Tantsupeo 

Sihtasutusele toetuse taotlust.  

Berit Tein selgitas, et Vasta Koolis ei ole mudilaskoor kohtustuslik õppeaine. Toetus on 

mõeldud kooridele, kes tegutsevad aktiivselt ning lähevad laulupeole. Meie koor aktiivselt 

ei tegutse.  

 

Otsustati: Info võeti teadmiseks.  

 

 

Uus koosolek toimub 6. veebruaril 2024.  

 

Koosoleku lõpp 17:00 

 

 

 

 

Koosoleku juhataja ja protokollija  

 

 

 

 

Pille Kajar  


